
Referat fra generalforsamling d. 14. september 2021 
1 meddelelser

Søren Bach-Rasmussen <sr@enabl.dk> man. 27. sep. 2021 kl. 16.44
Til: rene@hasbo.nu <rene@hasbo.nu>, birgitte.serup@hotmail.com <birgitte.serup@hotmail.com>, Sten Hougaard
<stenhougaard@yahoo.com>, Anette Lorenzen <anette_lorenzen@hotmail.com>, Torkild Beck <torkild.j.beck@gmail.com>

Generalforsamling tirsdag d. 14 september 2021

Afholdt ved: Andkærhus, Andkærvej19, 7100 Vejle

Start kl. 19.00 slut

 

Deltager:

14 husstande var tilstede

 

Marianne fra EE 32 blev valgt som dirigent

 

Jacob HCH 4 fratræder bestyrelsen, da han flytter fra området.

 

Bestyrelsen som den er før mødet:

Formand: Thorkild EE50

Næstformand: Steen EE74

Kassere: Rene HCH 12

Sekretær: Søren EE56

Medlem: Jacob EE54

Suppleanter: Jacob Sørensen og Birgitte Serup

Revisor: Allan EE62

 

 

Formandens beretning: (Godkendt)

 

Græsslåning:

Ny plan for græsslåning. Bedre klipning og lidt højere pris.

 

Træfældning:

Træfældningen er påbegyndt og 3 nye træer er undervejs. Vi har tiltænkt at plante dem på legepladsen omkring den
nye høj.

 



Den nye høj:

Torkild EE50 - Steen EE74 og Søren EE56, har arbejdet på højen og den er ved at være færdig. Eftersom vi selv har
udført opgaven har vi sparet en del penge.

 

Legepladsen:

Mange af de gamle legeredskaber er i meget dårlig stand. Vi vil i dialog med den anden Grundejerforening.

 

 

Petanquebane:

Petanquebanen vil blive opført, hvis der etableres en klub, som også vil varetage vedligeholdelsen af den.

 

Kontingent:

Der følges op på kontingent i efterår 2021.

 

Hjemmesiden:

www.vindingbypark.dk

 

Fællesværktøj som vi har i grundejerforeningen, vil blive vist på denne side.

Der bliver taget billeder af værktøjet, og en liste med hvor de kan hentes.

 

 

 

 

Regnskab:

Der var ingen spørgsmål til regnskab 2021 og budget 2022.

Begge dele blev godkendt.

 

Ingen indkomne forslag.

 

http://www.vindingbypark.dk/


Valg af nye bestyrelses medlemmer:

Søren EE56 genvalgt

Annette HCH 21 valgt

 

Suppleanter:

Birgitte Serup genvalgt

Inge Marie HCH 7 valgt

 

Revisor:

Allan EE62 genvalgt

 

Evt.:

Legepladsen:

Plan for de næste 2-3 år udarbejdes.

Gamle legeredskaber skal vurderes og fjernes ASAP, hvis de ikke er OK.

Vi skal i dialog med den anden grundejerforening.

Budget for de næste 3-4 år er 75.000 Kr. til 100.000 Kr.

Den lille legeplads (udfor EE31) skal tages op på næste generalforsamling, om den skal nedlægges eller ej.

 

Den store hænge bøg på legepladsen:

Skal den beskæres eller fældes er det store spørgsmål.

Det blev bestemt at træet skal beskæres så den ikke skygger for gade lys og at den ikke generer EE60.

Bestyrelsen tager kontakt til en "skovhugger" for at få et tilbud på beskæring / fældning.

Hvis "skovhuggeren" siger at beskæring ikke er en løsning, da træet bliver meget grim.

Så er det besluttet på generalforsamlingen at bestyrelsen har mandat til fældning, dog skal vi have en skriftligt
udsagn fra "skovhuggeren" (mail).

 

Løs snak:

Græsslåning - beskæring af træer på vold mod fodbold bane - husk at samle hunde efterladenskaber op.

 

Referat

Søren EE56

 


